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امام كاظم )ع( :
هر كه خود را بزرگ بيند
 و بر برادرانش تکبر كند
 و بزرگى فروشد، با خدا 

ضديت كرده است.

خبر خبر ورزشي
بكن باوئر جدید در بایرن ؛
 آلابا ماندنى است

رئیس باشگاه بایرن مونیخ از داوید آلابا به عنوان بکن باوئر 
جدید یاد کرد و گفت بایرن می خواهد او تا پایان فوتبالش 

پیراهن بایرن را به تن داشته باشد.
 کارل هاینتس رومینیگه رئیس باشگاه بایرن مونیخ از داوید 
آلابا مدافع اتریشی این تیم به عنوان "بکن باوئر" جدید یاد 
کرد و گفت این باشگاه امیدوار است درباره تمدید قرارداد با 
آلابا به توافق برسد تا او بتواند تا پایان دوره فوتبالش پیراهن 

این تیم را به تن داشته باشد. 
آلابای 28ساله در سال 2008 به آکادمی بایرن مونیخ ملحق 
شده و بعد از وارد شدن به تیم اول باشگاه یکی از درخشان 
ترین بازیکنان این تیم بوده و با پیراهن بایرن 9 جام قهرمانی 
بدست آورده. اما حالا درحالیکه تنها یک سال به پایان قرارداد 
آلابا با بایرن باقی مانده شایعاتی درباره انتقال او به باشگاه 

هایی مثل منچسترسیتی ، چلسی و بارسلونا مطرح است. 
اتریشی  ستاره  درباره  آلمان  اسکای  با  گفتگو  در  رومینیگه 
تیمش گفت: " قبل از هر چیز باید بگویم که داوید فصل 
درخشانی داشته. اینکه داوید امسال در پست دفاع وسط بازی 
می کرد ناشی از نیاز مبرم ما بود چون چند مصدوم داشتم و 
مربی تیم ، هانسی، از او در این پست استفاده کرد. او در این 
نقش هم عالی ظاهر شد. ما مدتی است در خط دفاعی یک 
رهبر تمام عیار نداشته ایم ولی داوید حالا واقعاً هدایت خط 
را بدست گرفته و عملًا در نقش رهبر خط دفاعی  دفاعی 

ظاهر می شود". 
رئیس بایرن مونیخ در ادامه گفت: " من خوشبین هستم که 
در نهایت راهی پیدا کنیم تا داوید با ما تمدید کند و حتی 
بتواند فوتبالش را در بایرن مونیخ به پایان برساند. من همیشه 
گفته ام که داوید به نظرم کسی در حد فرانتس بکن باوئر 
است. او اولین کسی است که توانسته در سطح فرانتس کار 

کند".

منابع رسمی ؛
 آندره آ پيرلو به يوونتوس بازگشت

آندره آ پیرلو، اسطوره آتزوری به عنوان سرمربی تیم زیر 23 
سال باشگاه یوونتوس انتخاب شد.

در هفته های اخیر اخبار زیادی در مورد احتمال حضور آندره 
آ پیرلو در کادر فنی تیم های پایه بیانکونری متشر شده بود و 
ساعتی قبل رسما این باشگاه اعلام کرد از این به بعد آندره 
آ پیرلو هدایت تیم زیر 23 سال یوونتوس را بر عهده خواهد 

داشت.
 در روزهایی که یوونتوس خیلی خوب نتیجه نمی گرفت و 
مائوریتسیو ساری زیر فشار انتقادات شدید بود، از آندره آ پیرلو 
به عنوان جانشین احتمالی این سرمربی نام برده می شد و در 
حال حاضر نیز اعتقاد بر آن است که پیرلو در این پست برای 

هدایت تیم اصلی یوونتوس در آینده آماده خواهد شد.
 آندره آ پیرلو بعد از سپری کردن سالهای درخشان در میلان 
در سال 2011 بود که لباس یوونتوس را بر تن کرد و تا سال 
2015 برای این تیم به میدان رفت. آندره آ پیرلو هافبکی 
خوش فکر و طراح در میانه میدان بود و بسیاری آینده ای 

خوب در دنیای مربیگری برای او متصور هستند.

خاوی مارتينز :
نوير ديوانه كننده 

و بهترين گلر دنياست
از نظر خاوی مارتینز مانوئل نویر بدون هیچ حرف و حدیثی 

بهترین دروازه بان دنیاست.
مانوئل نویر سال هاست که در بایرن مونیخ بازی می کند و 
بازوبند کاپیتانی تیم را بر بازو می بندد. اخیرا او قرارداد خود را 

دو سال دیگر هم با بایرن تمدید کرد.
علی رغم درخشش تراشتگن در پیراهن بارسا، مانوئل نویر 
همچنان خودش را بهترین گلر آلمان می داند و فیکس بودن 
در تیم ملی را نیز تصمیم درستی از سوی کادر فنی عنوان 
می کند. بایرنی ها نیز با او هم عقیده اند و نویر را بهترین گلر 

آلمان و دنیا می دانند.
خاوی مارتینز مدافع اسپانیایی بایرن مونیخ در ستایش از نویر 
گفت:» او حتی در تمرین هم بسیار به سختی گل می خورد 
و این باعث می شود تا همه را دیوانه کند. نویر بهترین دروازه 
بان دنیاست و توانسته سال هایی طولانی  عملکرد درخشانی 
اثبات  از خود نشان دهد. او یک گلر بزرگ است و نیاز به 

خودش به هیچکس ندارد.«
 مارتینز درباره لروی سانه خرید جدید تیمش نیز گفت:» سانه 
را تنها از تلویزیون دیده ام و شناخت زیادی از او ندارم ولی 
او قطعا می تواند به تیم کمک کند.سانه از بازیکنانی است 
که تماشای بازی اش در میدان لذت بخش است. بی صبرانه 

منتظر درخشش او با پیراهن بایرن مونیخ هستیم.«

دورتموند : 
اين فصل هم جيدون سانچو را مى خواهيم

به  سانچو  جیدون  انتقال  درباره  شایعات  اوجگیری  وجود  با 
مایل  باشگاه  این  می گوید  دورتموند  ورزشی  مدیر  یونایتد، 

است او را یک فصل دیگر هم در اختیار داشته باشد.
 درحالیکه مدتی است شایعات درباره انتقال جیدون سانچو 
پدیده انگلیسی باشگاه بوروسیا دورتموند به منچستریونایتد 
نهایی  زودی  به  انتقال  این  می شود  گفته  و  رسیده  اوج  به 
خواهد شد، اما میشائیل زورک مدیر ورزشی باشگاه آلمانی 
است  مایل  باشگاهش  شایعات می گوید  این  به  واکنش  در 
سانچو را به مدت یک فصل دیگر در اختیار داشته و در فصل 

2020-2021 از او استفاده کند.
 زورک در این باره به رسانه ها گفت: " جیدون فوتبالیستی 
استثنایی است و من تا حالا هیچوقت بازیکنی ندیده ام که 
در این سن اینقدر پتانسیل داشته باشد. اگر به سن او نگاه 
کنید به نظر من جیدون سانچو می تواند یکی از بزرگترین 

فوتبالیست های دنیا بشود".

در آستانه بازی حساس با گل گهر نوشت ؛
پيام نکونام به خوزستانى ها

و  گفتم  بارها  گفت:  خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم  سرمربی 
بازهم می گویم که تا آخرین بازی برای رسیدن به بهترین 
جایگاه لیگ و خوشحالی مردم مظلوم خوزستان می جنگیم.

صفر  بر   2 بازی  نساجی  برابر  معوقه  دیدار  در  که  فولاد 
برده را با نتیجه 2 بر 3 بازنده از زمین خارج شد و شانس 
از  آسیایی  به سهمیه  تر شدن  نزدیک  برای  را  خوب خود 
مصاف  به  حساس  بازی  یک  در  )شنبه(  امروز  داد،  دست 
بالای  رقابت در  و  به حساسیت  باتوجه  رود.  گل گهر می 
جدول بین مدعیان برای کسب سهمیه، برد مقابل گل گهر 
برای فولاد جهت ماندن در جمع مدعیان اهمیت بسیاری 
دارد. دیروز، جمعه نیز جواد نکونام در صفحه شخصی خود 
در اینستاگرام نوشت: از روز اول گفتیم که برای نام فولاد 
و استان خوزستان تلاش می کنیم و بارها گفتم و بازهم 
می گویم که تا آخرین بازی برای رسیدن به بهترین جایگاه 
لیگ و خوشحالی مردم مظلوم خوزستان که تنها دلخوشی 

آن ها فوتبال است، می جنگیم.

در سوپر ليگ جودو کشور ؛
نفت مسجدسليمان سوم شد

عنوان  کشور  جودو  سوپرلیگ  در  مسجدسلیمان  نفت  تیم 
سوم را به خود اختصاص داد.مراسم اختتامیه سوپر لیگ و 
لیگ لیگ جودو امید تا المپیک روز گذشته، هشتم مردادماه 
با حضور احمدی معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی 
وزارت ورزش، آرش میراسماعیلی رئیس و کعبی زاده دبیر 
فدراسیون جودو و تیم های شرکت کننده برگزار و از تیم ها 

و نفرات برتر  تقدیر شد.
در سوپر لیگ جودو کشور، تیم نفت مسجدسلیمان موفق 

شد عنوان سومی فصل 99 - 98 را به دست آورد.
همچنین تیم پاس خراسان رضوی به عنوان قهرمانی رسید 
رعد  تیم  و  نماینده خراسان رضوی  دیگر  تیم خوشگوار  و 

پدافند هوایی قم به صورت مشترک نایب قهرمان شدند.
سوپر لیگ و لیگ جودو امید تا المپیک به دلیل شیوع کرونا 
ویروس به صورت کامل برگزار نشد و درنهایت روز گذشته 

اتمام این مسابقات اعلام شد.

با اعلام رسمی باشگاه کلاب بروژ ؛
مقصد كاوه رضايى سرانجام مشخص شد

باشگاه کلاب بروژ بلژیک اعلام کرد کاوه رضایی مهاجم 
ایرانی این تیم مجددا به تیم شارلوا قرض داده می شود.

تیم  ایرانی  بازیکن  رضایی  کاوه  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
فصل  یک  برای  باشگاه  این  اعلام  با  بروژ  کلاب  فوتبال 

دیگر به صورت قرضی به تیم شارلوا بلژیک رفت.
شارلوا  تیم  در  قرضی  به صورت  هم  گذشته  سال  رضایی 
بازی می کرد و موفق شد در این تیم عملکرد قابل توجهی 

داشته باشد.
به  رضایی  بلژیک،  لیگ  مسابقات  گذشته  فصل  اتمام  با 
تیم کلاب بروژ بازگشت اما به خاطر اینکه در لیست مازاد 
سرمربی بروژ قرار داشت، رایزنی ها برای انتخاب تیم بعدی 
ایرانی خود  مالکان  با  شارلوا  باشگاه  نهایت  آغاز شد.در  او 
مجدداً توانستند بروژ را برای به خدمت گرفتن این مهاجم 
ایرانی متقاعد کنند و وی یک فصل دیگر به صورت قرضی 
در این تیم توپ خواهد زد.یونس دلفی و علی قلی زاده دو 

بازیکن دیگر ایرانی تیم شارلوا هستند.

در جریان تمرین روز گذشته ؛
قهر غفوری و كريمى تکذيب شد

روز  تمرین  جریان  در  قهر  شایعه  تهران  استقلال  کاپیتان 
گذشته را تکذیب کرد.

برخی رسانه ها در خبری کذب مدعی شدند وریا غفوری و 
به تمرینات،  بازگشت دانشگر  به  اعتراض  علی کریمی در 

تمرین روز گذشته استقلال را نیمه کاره رها کرده اند.
با رسانه رسمی  وریا غفوری در گفت وگو  رابطه  در همین 
باشگاه استقلال، گفت: واقعا بعد از شنیدن این خبر دروغ 
تعجب کردم. علی کریمی به دلیل درگذشت دختر خاله اش، 
روحیه مناسبی برای تمرین نداشت و با هماهنگی آقا فرهاد 
در تمرین تاکتیکی شرکت نکرد. من هم مچ پایم درد داشت 
و چون می خواهم به تیم در مقابل سپاهان کمک کنم، با 
صلاحدید کادرفنی در بخش تاکتیکی شرکت نکردم ولی 
امروز من و کریمی با قدرت در تمرین خواهیم بود و خود را 

برای مصاف با سپاهان آماده می کنیم.
او افزود: نشر این اخبار کذب از سوی حاشیه سازان و بازنشر 
آن از سوی دیگر حاشیه سازان، بدون شک با اهدافی دیگر 
انجام می شود. مجموعه تیم استقلال امروز همدل است و 
می خواهد در بازی های باقی مانده دل هواداران را شاد کند 

و تمام تمرکز ما روی بازی های باقی مانده است.

چالش های سخت در روز غيبت ژنرال ؛
ارتش سری به كمک قلعه نويى مى آيد

همینطور  و  خود  اصلی  بازیکن  چند  غیبت  با  سپاهان 
برای  نبرد سرنوشت ساز  در  ای  کادر ساده  نویی  امیرقلعه 

کسب سهیمه آسیایی در ورزشگاه آزادی ندارد.
با  شرایطی  در  پیش  ساعاتی  سپاهان  فوتبال  تیم  اعضای 
هواپیمای چارتر و با رعایت پروتکل های بهداشتی به تهران 

رسیدند، که مهم ترین چهره تیم را به همراه نداشتند.
امیرقلعه نویی که هفته خوبی را سپری نکرده و 4 روزش 
را در بیمارستان پشت سر گذاشته، مجوز پزشکان را برای 
حضور در دیدار برابر استقلال تهران پیدا نکرد و حتی اجازه 
تماشای بازی هم از او گرفته شده است؛ هر چند مدیر رسانه 
ای تیم می گوید که او نمی تواند جلوی خودش را بگیرد و 
از طریق تلویزیون بازی را تماشا خواهد کرد تا نکات فنی 

لازم را با تماس تلفنی به دستیارانش گوشزد کند.

سرپرست تيم فولاد خوزستان :

تساوی استقلال با سپاهان به نفع ما است
سرپرست تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت: تمام 
تمرکزمان روی کسب سه امتیاز بازی با گل گهر 
هم  سپاهان   - استقلال  بازی  نتیجه  اما  است 

برایمان خیلی مهم است.
تیم  وضعیت  آخرین  درباره  علوی  سیدمحمد 
گهر  گل  با  بازی  از  پیش  خوزستان  فولاد 
که  برتر  لیگ  هفتم  و  بیست  هفته  در  سیرجان 
فردا برگزار می شود، گفت: بعد از بازی با نساجی 
سیرجان  به  سپس  و  کردیم  تمرین  تهران  در 
آمدیم. هنوز چهار بازیکن ما کرونا دارند که در 

اهواز مانده اند. 
داریم. خوشبختانه  بازیکن محروم هم  دو  یکی، 
این  و  رسیده  پایان  به  گردان  شهاب  کرونای 
بازیکن در لیست تیم برای بازی با گل گهر قرار 
دارد. سرپرست فولاد ضمن خودداری از صحبت 
درباره حواشی ادامه دار بازی این تیم با نساجی، 
تاکید کرد: تمام فکر و ذکرمان روی بازی با گل 
هر  از  بعد  روز  چند  که  است  طبیعی  است.  گهر 
مسابقه حواشی و صحبت ها وجود دارد ولی دیگر 

درباره آن دیدار صحبت نمی کنم.
سهمیه  کسب  برای  فولاد  شانس  درباره  علوی 
لیگ قهرمانان آسیا یادآور شد: جواد نکونام قول 
را  کارش  آرام  آرام،  و  است  نداده  کسب سهمیه 
آسیا  سهمیه  به  رسیدن  برای  دهد.  می  انجام 

ولی  است  نیاز  زمان  سال  تا سه  دو  قهرمانی  یا 
خوشبختانه نکونام توانست تیم فولاد را در همین 
یک فصل هماهنگ کند. به هر حال اگر امسال 
هم سهمیه آسیایی نگیریم چیزی از ارزش های 

نکونام کم نمی شود.
گفت:  پایان  در  خوزستان  فولاد  تیم  سرپرست 
اما  است  با گل گهر  بازی  تمرکزمان روی  تمام 
نتیجه بازی استقلال و سپاهان هم برایمان بسیار 
مهم است. طبیعی است که نتیجه تساوی در این 

دیدار به نفع ما است. 

* تیم فوتبال فولاد خوزستان در بازی برابر گل 
گهر سه غایب دارد

 تیم فوتبال فولاد خوزستان در غیاب سه بازیکن 
کلیدی خود به مصاف گل گهر سیرجان می رود.

 باشگاه فولاد خوزستان پنجشنبه اعلام کرد این 
تیم در بازی هفته بیست و هفتم لیگ برتر مقابل 
گل گهر وحید حیدریه و محمد آبشک را به دلیل 

محرومیت در ترکیب خود ندارد.
همچنین این تیم ایوب والی کاپیتان محبوب خود 
در  صلیبی  رباط  ناحیه  از  مصدومیت  دلیل  به  را 

اختیار ندارد.
شرایط  جسمی  لحاظ  به  تیم  بازیکنان  دیگر 
خوبی داشته و آماده بازی هستند، همچنین حال 
عمومی چندین بازیکن فولاد که به کرونا مبتلا 

شده بودند در شرایط بهتری است. 
فولادی ها برای گرفتن امتیاز از این دیدار آماده 

ارائه یک بازی جذاب و تماشاگرپسند هستند.
شاگردان نکونام هدفشان کسب سهمیه آسیایی 
بوده و در بازی با گل گهر و چهار مسابقه دیگر 
بر  علاوه  تا  هستند  امتیاز  کسب  دنبال  به  خود 
نمانند،  عقب  رقبا  دیگر  با  کورس  از  اینکه 

جایگاهشان را در جدول بهبود دهند.
وقفه  از  قبلی خود پس  بازی  پنج  در  فولاد  تیم 
سازی،  ماشین  استقلال،  برابر  ماهه  چهار 
پرسپولیس، ذوب آهن و نساجی به سه برد و 2 

شکست دست یافت.
 11 شنبه   21 ساعت  از  فولادخوزستان  تیم 
رفت،  خواهد  گهر  گل  تیم  مصاف  به  مردادماه 
امتیاز در  با کسب 42  فولادی ها در حال حاضر 
مکان  در  امتیاز   25 با  گهر  گل  و  ششم  مکان 

سیزدهم جدول رده بندی قرار دارند.
برتر  لیگ  در  قهرمانی  بار   2 تاکنون  فولاد  تیم 
به  این فصل شانس صعود  را تجربه کرده و در 

مسابقات جام باشگاه های آسیایی را دارد.

       سهمیه تیم فوتبال ساحلی جهان نژادیان آبادان در لیگ برتر کشور 
به استانی دیگر واگذار شد.

تیم فوتبال ساحلی جهانژادیان آبادان طی سال های اخیر حضور 
و  امکاناتی  و  مالی  دلیل مشکلات  به  برتر کشور  لیگ  در  خود 
نداشتن یک زمین استاندارد نتواسته بود نتایج خوبی کسب کند و 
همیشه نیز به سختی سهمیه تنها نماینده خوزستان در لیگ برتر 
حفظ شده بود.به گزارش ایسنا، در نهایت نیز باشگاه جهان نژادیان 
که حمایت خوبِ مسئولان استانی و ارگان ها و شرکت ها را هم 
نداشت، در نهایت تصمیم گرفت سهمیه لیگ برتری خود را به تیم 

ملوان بندرگناوه واگذار کند.
عبدالله جهان نژادیان، مدیرعامل باشگاه جهان نژادیان آبادان در 
گفت و گو با ایسنا، این موضوع را تایید و اعلام کرد، این باشگاه 

سهمیه لیگ دسته 2 کشور را خریداری کرده است.
قرعه کشی فصل جدید لیگ برتر فوتبال ساحلی کشور نیز برگزار 
آغاز  نماینده خوزستان  بدون حضور  مردادماه  از 19  لیگ  و  شد 
خواهد شد. در حالی این سهمیه از ورزش خوزستان خارج شد که 
پیش از این سهمیه های دیگری در رشته های مختلف از جمله 
تیم فوتبال از استان خارج شده بود و تیم های کشتی سینا صنعت 
ایذه، بسکتبال پتروشیمی ماهشهر و هندبال پتروشیمی مارون نیز 
به  نیاز  نشان می دهد ورزش خوزستان  این ها  اند.  منحل شده 
مدیریت بهتری در بخش حمایت از تیم های لیگ برتری و لیگ 
یکی کشور دارد تا سهمیه هایی که به سختی و با سال ها تلاش 
پی  در  نشوند.  استان خارج  از  راحت  اینگونه  آیند،  ه دست می  ب
کسب این سهمیه ها جوانان بسیاری از خوزستان آرزوها و اهداف 

زیادی در سر پرورانده بودند و حالا آن ها مانده اند با آرزوها و 
اهدافی که سرکوب شده اند.

مسئول کارگروه حفظ محیط زیست کوهستان هیات کوهنوردی 
خوزستان با اشاره به برگزاری کارگاه های شهروندی با محوریت 
اطفای حریق در کوهستان، گفت: با توجه به برگزاری این کارگاه 
فرهنگ  امر  در  خوزستانی  کوهنوردان  هدف،  روستاهای  ر  د ا  ه

سازی و آموزش شهروندی پیشرو هستند.
محسن خیرالهی در گفت و گو با ایسنا، اظهارکرد: با شروع فصل 
گرما، آتش به جان کوهستان ها افتاد و خطای انسانی منشا اکثر 
این آتش سوزی ها اعلام شد و با توجه به این که کوهنوردان 
همواره دل در گرو کوه دارند، ضمن مشارکت گسترده در اطفای 

حریق، به راهکارهای پیشگیری نیز اندیشیده اند.
وی گفت: از همین رو به برگزاری کارگاه های آموزشی اطفای 

حریق به صورت چهره به چهره و با رعایت پروتکل های بهداشتی 
اقدام کردیم و در این مجموعه کارگاه ها، کمیته فنی باشگاه های 
کوهنوردی شهرهای هدف، اطلاعات تخصصی خود را در زمینه 

عوامل ایجاد آتش سوزی، اقدامات اولیه جهت اطفا، روش های 
صحیح اطفا و روش کار با دمنده ها در اختیار شهروندان می گذارند. 
مسئول کارگروه حفظ محیط زیست کوهستان هیات کوهنوردی 
خوزستان با بیان این که روستای تکیه در دامن کوهستان تنگ 
کرد، در شهرستان باغملک اولین مکان اجرای این آموزش ها بود، 
افزود: به هر حال کوهنوردان در ارتباط با جوامع محلی و گروه 
های محلی متوجه شدند که مردم اطلاعات پایه در زمینه عوامل 
آتش سوزی را ندارند و همین مهم نیز منجر شد که اطلاعاتی 
را تهیه کنیم و در قالب کارگاه به صورت روستا به روستا آموزش 
دهیم.خیرالهی بیان کرد: برگزاری چنین کارگاه هایی در نوع خود 

جدید هستند و می توانند بسیار کمک دهنده باشند.

مربی تیم فوتبال استقلال تهران در نشست خبری پیش از دیدار 
با سپاهان اصفهان خبر داد فردین رابط در اردوی تیم ملی جوانان 

به ویروس کرونا مبتلا شده است.
نشست خبری  در  فرهاد مجیدی  غیاب  در  مطلق  نامجو  د  مجی  
شرکت کرد و درباره دیدار فردا مقابل سپاهان اصفهان گفت: آقای 
فرهاد مجیدی عذرخواهی کردند چون دوست داشتند تمرکزش 
روی بازی باشد اما قول داده است بعد بازی با سپاهان در کنفرانس 
مطبوعاتی حضور پیدا کند. امیدوارم آقای قلعه نویی سلامتی خود 

را به دست بیاورند.
او ادامه داد: تیم سپاهان بسیار باکیفیت است و پتانسیل و بازیکنان 
با  اما  بسیار خوبی دارد و بازی مقابل این تیم دشوار خواهد بود 
برنامه ریزی که در این چند روز داشتیم و با توجه اهمیتی که این 
بازی برای ما دارد و فشار بیش تری که نسبت به سپاهان داشتیم، 

می خواهیم بهترین عملکرد را ارائه دهیم. 
ما برنامه های تاکتیکی خود را طرح کردیم و امیدوارم بتوانیم به 
پیروزی برسیم. با این پیروزی امیدوارم بتوانیم امید خود را برای 
کسب سهمیه بیش تر کنیم. این بازی هم برای ما یک فینال به 

حساب می آید.

بحث  در  اخیر،  بازی  چند  در  ما  تیم  کرد:  اضافه  مطلق  و  ج م ا ن
مالکیت و در بحث موقعیت سازی عملکرد خوبی داشت. امیدوارم 
بازیکنان تیم ما تمرکز بیش تری در استفاده از موقعیت ها داشته 
باشند و با توجه به این که ممکن است در بازی با سپاهان موقعیت 
کم تری خلق شود، بازیکنان باید از فرصت ها استفاده کنند. من 
باید به  خواهش کردم در این شرایط فدراسیون و سازمان لیگ 
تیم ها کمک کنند. داریوش شجاعیان با توجه به کمبودهایی که 

داشتیم می تواند به تیم اضافه شود. 
تیم  این  دیگر  بازیکن  دو  ابتلای  از  دادم  خبر  با  مطلق  و  ج م ا ن
باشگاه  بازیکن در  ما در حال حاضر دو  ه ویروس کرونا گفت:  ب
داریم که هنوز با بیماری کرونا درگیر هستند و یکی از آن ها در 
بیماری شده است. داریوش  این  تیم ملی جوانان درگیر  ردوی  ا
روز  در چند  دارد  تمرینات خوبی  و  است  و خوبی  زیکن جوان  ا ب
گذشته خبرهایی آمد که ما می توانیم از داریوش استفاده کنیم. 
من امیدوارم این اتفاق بعد بازی با سپاهان رخ ندهد و بتوانیم از 

داریوش استفاده کنیم.
 امیدوارم این اتفاقات به همدیگر مربوط نباشد. 30 میلیون همراه 
تیم در پیروزی ها و شکست ها هستند و امیدوارم که هواداران در 

این بازی هم به ما کمک کنند.
نامجو مطلق درباره غیبت قلعه نویی در این بازی گفت: قلعه نویی 
مربی بزرگ و تاثیرگذاری است و هر سال با تیم هایی که در اختیار 
داشته است، به موفقیت رسیده است. امیدوارم ایشان هر چه زودتر 
به میادین بازگردد. من از دو بازی قبل گفتم که ما ۶ فینال داریم 
و قبل از هر بازی به شرایط موجود فکر می کنیم. در حال حاضر 
همه تمرکز ما معطوف به این بازی است و بعد از این بازی درباره 
نتیجه  تمرکز سعی می کنیم  تمام  با  و  فکر می کنیم  م حذفی  جا
لازم را بگیریم.مربی آبی پوشان درباره برنامه های این تیم برای 
بازی های آتی گفت: من اعتقاد دارم هم در بازی مقابل تراکتور هم 
مقابل نساجی، تیم ما یکی از کامل ترین بازی های خود را داشت. 
ما مقابل پارس جنوبی با این که میهمان بودیم اما موقعیت های 

بی شماری خلق کردیم. 
فوتبال جایی نیست که شما به راحتی فرصت ها را از دست بدهید 
و امیدوارم تیم ما مقابل سپاهان از فرصت های خود استفاده کند. 
این را می دانید که حضور تماشاگران به تیم خیلی دلگرمی دهد. با 
این که هیچ تماشاگری در استادیوم وجود ندارد اما شرایط برای 

تیم ها یکسان است.

وحید امیری، علی علیپور و مهدی ترابی ستارگان خط حمله تیم 
پرسپولیس آماده درخشش در مقابل نساجی هستند.

امتیاز  با ۶2  که  نساجی می رود  به مصاف  حالی  در  رسپولیس  پ  
قهرمانی خود را قطعی کرده اما برای ثبت رکورد امتیازی جدید 
در فوتبال ایران به استقبال 4 بازی پایان فصل می رود. مهاجمان 
این تیم نیز انگیزه بالایی برای درخشش در این دیدارها دارند و 

امیدوارند که آمار گلزنی خود را بهبود بخشند.
 باتوجه به درخشش شیخ دیاباته در بازی های اخیر، فشار زیادی 

روی مهاجمان پرسپولیس وجود دارد که با گلزنی جایگاه خود در 
جدول گلزنان را بهبود بخشند. اکنون مثلث هجومی سرخ ها با 
مهدی ترابی )10(، علی علیپور )9( و وحید امیری )5( روی هم 24 
گل زده اند و پنج گل از مثلث تهاجمی استقلال کمتر دارند و برای 

جبران این اختلاف با سختی های زیادی مواجهند.
  مهاجم نوک پرسپولیس یعنی علیپور هم برای این که آمار فصل 
گذشته اش با 13 گل را تکرار کند، باید دستکم در هر بازی یک 
یعنی  سابق  تیم  برابر  بازی  از  روند  این  آغاز  شاید  که  زند  ب گل 

نساجی باشد. او در این سال ها آمار گلزنی خوبی را در مقابل تیم 
های شمال کشور داشته و باید دید در دیدار با نساجی دو رقمی 

خواهد شد یا نه.
امیری  وحید  زاده،  خلیل  شجاع  بازگشت  به  باتوجه  نین  چ م ه  
و فرصت  گرفته می شود  کار  به  در پست های هجومی  حتمالا  ا
که  است  حالی  در  این  دارد.  را  پرسپولیس  حمله  خط  به  کمک 
باتوجه به غیبت ترابی در تمرین گروهی دیروز، احتمال دارد که او 

فردا در ترکیب اصلی قرار نگیرد.

این بار فوتبال ساحلی ؛

سهمیه ای دیگر از ورزش خوزستان سوخت 

به همت هيات کوهنوردی خوزستان ؛

کارگاه های شهروندی با محوریت اطفای حریق برگزار می شود

نامجومطلق :

 بهترین عملکرد را مقابل سپاهان به نمایش می گذاریم 

در مصاف با نساجی ؛

مثلث آتشین پرسپولیس برای عبور از 24 آماده می شود


